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Verslag van:  Regulier Overleg WCG-RO/EZ 

Datum:   24/5/2011 

Tijd:   16.00- 17.00 

Plaats:   RO/EZ, kamer 260 

Aanwezig:  Anne Helbig (voorzitter), Albertien van Dijk-Milatz, Klaas Koetje, Kees van 

den Donker, Ronald Klaassen, Anton Drost (vanaf punt 4), Kees Muller (t/m 

punt 3).  

Afwezig (m.k.)   Ed Lankhorst, Paula Mulder, Jaap Taheij 

Notulist:   Lydia Langerwerf (Notuleerservice Mooi Werk) 

 

 

1.   Opening/mededelingen/vaststelling agenda 
De voorzitter opent het overleg om 16.00 uur. Hij deelt mee dat Jaap Taheij ziek is en stelt Kees 

Muller aan de aanwezigen voor. De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.  

 

2.   Voortgang startnotitie/plan van aanpak ‘leven op en aan het water’ 

Kees Muller geeft aan dat er voortvarend aan de slag kan worden gegaan nu het college akkoord is 

gegaan met de startnotitie. Een externe projectleider, Harry van Ommen, zal nu samen met Kees 

Muller een projectofferte opstellen. Het zou mooi zijn als er twee personen van het WCG zitting 

kunnen nemen in de projectgroep.  

Albertien van Dijk-Milatz zegt dit toe, en zegt ook  benieuwd te zijn hoe er met de reactie van WCG 

op de startaanvraag om is gegaan. Ze wijst er tevens op dat het WCG bestuur haar  totaalvisie op het 

hoofdstuk wonen van ‘leven op het water’ in de vorm van “plan 2030” al op de WCG-site ter inzage 

heeft gelegd. Na de inbreng van de WCG achterban zal het  worden aangeboden aan de gemeente. 

Anne Helbig antwoordt dat dit meegenomen zal worden in het vervolgproces. Hij stipt het probleem 

van beprijzing aan maar gaat daar nu niet inhoudelijk op in. 

Ronald Klaassen vult aan dat hij samen met Anne Helbig zal optrekken. Er zullen verscheidene 

afdelingen van de gemeente bij het project betrokken worden. Hoeveel uur iedere afdeling zal inzetten 

wordt bepaald in de projectofferte.  

Anne Helbig geeft aan dat het verstandig is als WCG-deelnemers ook goed bijhouden hoeveel uur zij 

besteden. Weliswaar betreft het voor hen vrijwilligerswerk, maar het is toch goed om dit in de gaten te 

houden.  

Albertien van Dijk-Milatz beklemtoont dat het belangrijk is om de overleggen efficiënt en zakelijk te 

houden door agenda’s en notulen tijdig te verspreiden en de overleggen goed voor te bereiden.  

 

3.   Project Noorderhaven/Diepenring 
Kees Muller schetst het project. In wezen gaat het om twee met elkaar verbonden projecten. Het eerste 

project is de herinrichting van de Diepenring (de wal). Dit project is nu de eerste fase ingegaan. Een 

belangrijk onderdeel van die fase is een goede parkeeroplossing voor bewoners. Verder wordt deze 

fase gebruikt om alle kosten goed in kaart te brengen. Zodra de projectofferte rond is zal hij deze ook 

naar het WCG sturen. 

Kees Muller zal daarnaast ook als projectleider het verbeterplan Diepenring en Noorderhaven van Jaap 

Taheij overnemen. Een aantal onderdelen van dit plan wordt gecombineerd opgepakt met het project 

herinrichting Diepenring. Een aantal blijft er echter buiten en zal apart worden aangestuurd.  

Albertien van Dijk-Milatz wijst erop dat bewoners graag willen weten waar ze aan toe zijn en hoe het 

project direct op hun situatie ingrijpt.  

Kees Muller geeft aan dat er in de eerste fase al begonnen wordt met de plaatsing van brievenkasten en 

nutskasten. Hij zal daar op korte termijn op terug komen. Ook wil Oranjewoud, dat de mogelijkheden 

voor afvalwatersanering in de Noorderhaven gaat onderzoeken, op de schepen inventariseren. Wie van 

het WCG kan voor dit soort zaken aanspreekpunt zijn? 

 

Albertien van Dijk-Milatz zegt dat het WCG-DB daarvoor aangesproken kan worden. Dit zijn Klaas 

Koetje, Albertien van Dijk en Paula Mulder.  
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Bij het WCG is nog veel onduidelijkheid over het project en wil graag volgens eerdere toezegging een 

overzicht op ‘een A4tje’. Kees Muller zegt toe dit alsnog te doen, hij heeft daar zelf ook behoefte aan 

en is zich momenteel aan het inlezen. Voor de helderheid daarom ook graag alle communicatie primair 

tussen de projectleider, Kees Muller en het DB WCG. Er wordt ook afgesproken dat de verslagen, 

zoals van dit overleg openbaar kunnen worden gemaakt via de website. 

 

Kees Muller geeft aan dat op termijn ook de bewoners die daadwerkelijk met het project te maken 

krijgen erbij betrokken moeten worden. Albertien van Dijk-Milatz vind dit in de uitvoeringsfase 

vanzelfsprekend is, maar dus nadrukkelijk NADAT bovenstaande duidelijk is. Klaas Koetje vult aan 

dat het beleid van het WCG is, om bij advisering over beleidszaken leden af te vaardigen voor 

werkgroepen die juist geen direct eigen belang hebben. Bijvoorbeeld bij zaken die ook voor 

toekomstige bewoners gaan gelden. 

 

Albertien van Dijk-Milatz zegt dat het WCG van plan is om een architect in de arm te nemen om een 

plan in te dienen voor de prijsvraag voor het Suikerunieterrein. Zijn er hiervoor 

subsidiemogelijkheden? Kees Muller antwoordt dat dit niet het geval is via het project Suikerunie. 

Albertien van Dijk-Milatz kondigt aan het dan via het gestelde onder punt 8 van het convenant te 

willen proberen. Anne Helbig zal contact opnemen met de afdeling Stadsdeelcoördinatie om te kijken 

wat de mogelijkheden zijn.  

 

4.  Wachtlijst en ligplaatsen 
Anne Helbig zegt dat vragen en opmerkingen over de wachtlijst eigenlijk door Ton Ferkranus van 

BWT moeten worden behandeld. 

Klaas Koetje legt uit dat de communicatie over de wachtlijst vaak wat stroef verloopt. Sinds het 

commentaar op de wachtlijst van april 2010 heeft het WCG geen nieuwe wachtlijst meer ontvangen. 

Volgens Anne geeft BWT aan dat de wachtlijst altijd inzichtelijk is geweest en niet wezenlijk is 

veranderd. Het WCG is niet tevreden over het in april 2010 gestarte overleg over de ligplaatsen- & 

wallenkantovereenkomsten-uitgifte. Kees van den Donker doet een beroep op de coördinerende taken 

van de coördinator in deze. Hij stelt een gezamenlijk gesprek met de mensen van de betreffende 

afdeling, Anne Helbig en WCG voor. 

Anne Helbig geeft aan dat het verbeteren van de administratie en het gegevensbeheer ook onderdeel 

van het plan van aanpak ‘leven op en aan het water’ zal zijn. Hij zal contact opnemen met Ton 

Ferkranus. Het WCG zegt nogmaals dat snel actie nodig is vanwege de nieuwe ligplaatsen, en hoopt 

dat er de “leegstand” van deze fraaie plekken snel tot het verleden zal behoren. 

 

5.  Lopende Beheerzaken 
Klaas Koetje vraagt waarom de avond van 25 mei over het Oosterhamriktracé niet doorgaat. De email 

van RO/EZ was hierover niet duidelijk. Ronald Klaassen vraagt dit na bij Maarten Pothof  

(noot: De reden is dat de bewoners van de Professorenbuurt het vertrouwen hebben opgezegd in de 

projectleider. Onder zo'n gesternte is het niet zinvol een informatieavond te houden over de 

Herziening van het Masterplan. We lossen dit op en plannen zo snel mogelijk een nieuwe 

informatieavond. RK) 

Kees van den Donker merkt op dat de wallen aan de Oosterhamrikkade in snel tempo afkalven. 

Volgens Anne Helbig wordt dit meegenomen door Jan Pestoor van Stadsbeheer in de 

onderhoudswerkzaamheden. Het WCG zou hier graag wat meer informatie over de aanpak krijgen.  

Anton Drost licht ter vergadering de planning toe van het kadeherstel in de Diepenring. 

Kleine bootjes: Drost meldt de voortgang van dit project. Na de uitgifte van  de nieuwe “kleine bootjes  

ligplaats vergunningen” aan walbewoners zijn de bijbootjes van woonschepen aan de beurt om 

gestickerd te worden. Daarna gaat de havendienst handhaven op de zwerfbootjes. 

Aangaande de kleinere boten vraagt Klaas Koetje of er beter toezicht kan worden gehouden op de 

maximumsnelheid en andere regels. Anton Drost zegt naar aanleiding hiervan dat er net een actie heeft 

plaatsgevonden van de politie, en dat hij vertrouwen geeft in de geplande opruiming van de kleine 

boten voor het einde van volgend jaar.  
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6. Rollen in relatie tot probleemgevallen 
Albertien van Dijk-Milatz is van mening dat het in alle opzichten meer wenselijk en effectiever is om 

mensen, scheepsbewoners én walbewoners die in problemen zitten te helpen dan om ze te tackelen via 

procedures en processen. Per saldo is dit waarschijnlijk ook goedkoper. Twee gelijktijdige problemen 

waarin oudere scheepsbewoners in de kijker liepen met  gebrekkig onderhoud illustreerden recent deze 

problematiek. WCG denkt dus graag mee over hulpverlening. Daarnaast blijven we bereid ook mee te 

denken in juridische kwesties. Het nu opgestarte overleg kan er naar haar mening toe bijdragen om de 

balans de goede kant uit te doen slaan. Klaas Koetje zou ook zou graag willen dat bij woonboten een 

zelfde zorgvuldigheid betracht wordt wat betreft aanschrijven bij achterstallig onderhoud als bij 

woningen aan de wal. Anne Helbig zal dit intern bespreken.  

 

 

 

7. Rondvraag/w.v.t.t.k. 

Klaas Koetje vraagt of overleggen in het vervolg voor 1,5 uur ingepland kunnen worden. Anne Helbig 

zal daar voor dit overleg in de toekomst rekening mee houden. Albertien van Dijk-Milatz vraagt of er 

op volgende agenda’s een extra puntje ‘verslag vorige vergadering’ toegevoegd kan worden. 

Verslagen moeten echter wel al binnen twee weken na de vergadering rondgemaild worden en kunnen 

na een eerste reactieronde per email op de website geplaatst worden. Aldus afgesproken. 

 

8. Volgend overleg/Sluiting 
Anne Helbig sluit de vergadering om 17.25 uur.  
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REGULIER OVERLEG WCG – ROEZ  BIJLAGE BIJ DE NOTULEN 

 

 

Afspraken en besluiten   

 

1. Dit ambtelijk overleg met het WCG combineert de in het convenant vastgelegde 

communicatie over beleidsmatige én uitvoerende zaken, zoals genoemd in punt 1.  

Dit op verzoek van het WCG (gemotiveerd in eerdere verslagen) en op proef voor een 

periode van één jaar. 

2. Er vindt schriftelijke verslaglegging plaats met rapportage aan de deelnemers binnen 2 

weken. Hierna volgt een commentaar ronde per e-mail waarna het “voorlopig verslag” 

wordt geplaatst op de WCG-site .Verslagen zijn dus in opzet openbaar. Bij 

vertrouwelijke kwesties kan in onderling overleg vooraf tot afwijken hiervan worden 

besloten. 

3. Er wordt 1,5 uur vergadertijd in de agenda’s gereserveerd en zowel WCG als 

betrokken afdelingen binnen RO/EZ zorgen voor actieve voorbereiding en participatie. 

4. Alle communicatie over beleidszaken loopt primair van en naar het WCG-DB.  

 

 

Actiepunten 

 
1. Anne Helbig onderzoek subsidiemogelijkheden voor het inwinnen van extern advies door het 

WCG, Anne Helbig zal contact opnemen met de afdeling Stadsdeelcoördinatie om te kijken 

wat de mogelijkheden zijn voor de uitwerking van “plan 2030” 

2. Kees Muller zet de actuele stand van besluitvorming en uitvoering van de diverse projecten op 

papier . 

3. Anne Helbig probeert het rendement van het overleg over de ligplaatsen-& 

wallenkantovereenkomstenuitgifte te verbeteren als onderdeel van het project ‘Wonen op het 

Water’. 

4. Anne Helbig vraagt aandacht voor het afkalven van de walkanten aan het Oosterhamrik 

kanaal. 

5. Anne Helbig maakt een datum voorstel voor de volgende vergadering. 

 

 

 


